
Trondheim, 22. februar 2025 

Protokoll Kretsstyremøte nr. 9 2024-2026
 

 
Tilstede: Ståle Vaag, Mari Kvaale Sletvold, Kirsti Sandnes Fjær, Even Myhre, 

Torbjørn Aas, Sara Shafighi(sak 52, 53 a, b, c, d, e, f-g-h og 55) og Rune 

Johnsen(sak 52, 53 a, b, c, d, e, f-g-h og 55),  og Bente Estil(sak 52, 53 f-g-h 

og 55) 

Fravær:  Fredrik Eid 

Adm:  Einar Lund(sak 53 f-g-h), Ivan Leraand  og Kjell Bjarne Helland 

 

  

Sted:   Teams 

Dato:  Torsdag 20. februar 2025 

Tid  Kl 16.00-19.00 

  

  

     

Saksliste kretsstyremøte nr. 9 2024-2026 

 

Sak  52/2024-2026 Protokoll 

Sak  53/2024-2026 Referat og orienteringssaker 

Sak 54/2024-2026 Budsjett 2025 

Sak 55/2024-2026 Høring - Idrettens nasjonale tiltaksplan mot økonomiske barrierer 

Sak 56/2024-2026 Verdal Klatreklubb – forvaltning av midler ifb avvikling 

Sak 57/2024-2026 Program Ledermøte 2025 

 
 

Kommentar til innkallingen: 

Ingen 

 

Kommentar til sakslisten: 

Ny referat og orienteringssak 53 m)TrIK’s høring på «Anlegg av regional  

betydning innenfor naturlige aktivitets- og anleggsfellesskap» 

 

 

Norges idrettsforbund/ 

Trøndelag idrettskrets 

 

Ståle Vaag 

Styreleder  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Sak 52/2024-2026 Protokoll  

Saksvedlegg 

a)Protokoll Kretsstyremøte nr. 8 2024-2026 datert 29. januar 2025 

 

 

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak 

Protokollen godkjennes 

 

 

 
Vedtak: 

Som innstilling 

 

 

 

Sak 53/2024-2026 Referat og orienteringssaker    

a)Informasjon fra Ungdomsutvalget 

b)Sluttrapport tiltaksplan 2024(vedlegg) 

c)Sluttrapport Idrettens testsenter 2024(vedlegg) 

d)Tiltaksplan 2025(vedlegg) 

e) Idrettens Testsenter - Tiltaksplan og budsjett 2025(vedlegg) 

f) Prosjekt «Bærekraftige idretts- og aktivitetsanlegg» (BIAA) 

g)Høring «Bestemmelser om tilskudd til anlegg for idrett og fysisk aktivitet"  

h)Behovskartlegging anlegg av regional og nasjonal betydning 

i)Orientering IKSU møte 18. februar 2025 

j)Orientering fra møte med presidentskapet NIF 13. februar 2025 

k)Statusmøte med revisor og kontrollutvalget 

l)Styremøte 21. og 22. mars 2025 - Flatanger 

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak: 

Referat- og orienteringssaker tatt til etterretning 

 
 

Vedtak: 

a)Det er ikke gjennomøfrt noen møter siden forrige styremøte men Ungdomsutvalget har sendt 

inn sine innspill til sak 55/2024-2026. 

b)Rapport gjennomgått og styret ønsker å melde tilbake til administrasjonen at de er svært 

fornøyde med det arbeidet som er gjennomført inneværende år. 

c)Rapport gjennomgått. Forslag fremtidig driftsmodell og organisering vil bli gjennomgått i 

neste styremøte. 

d)Tiltaksplan 2025 presentert og styret har også tidligere gitt sine innspill til planen. 

e)Planen for 2025 ble presentert. Viser for øvrig til sak 53 c). 

f)Det ble gitt en kort orientering angående prosjektet. Dette eies av fylkeskommunene hvor 

Trøndelag og Viken leder arbeidet nå. Idrettskretsene fra de samme fylker er invitert med. 

Bjørn Høgsnes er TrIK sin representant i dette arbeidet. 

g)Dette er en høring med svarfrist 3. mars 2025 som baserer seg blant annet på innspill ulike 

tilskuddssatser. Dette er tidligere også meldt inn i høringer som Kultur- og 

Likestillingsdepartementet(KUD) også tidligere har hatt. 

h)Denne høringen har svarfrist 1. april 2025 og vil bli behandlet i styremøte 21. og 22. mars 

2025. 



i)Det ble gjennomført IKSU 18. februar 2025. Dette et regelmessig fellesmøte for 

idrettskretsledere og styremedlemmer forøvrig. Ståle Vaag leder denne gruppen. 

j)13. februar 2025 ble gjennomført møte mellom presidentskapet NIF og konstituert 

generalsekretær i NIF. Fra TrIK deltok styreleder, styrets nestleder, organisasjonssjef og 

prosjektansvarlig Paraidrettssenteret i Trøndelag(PiT). Tema var tidligere avslått søknad om 

økonomisk støtte til PiT. TrIK fikk fremmet sitt syn og oppklart eventuelle misforståelse. 

Idrettsstyret vil vurdere saken videre og melde tilbake hvis det blir noen endringer. 

k)24. februar avholdes rutinemessige møte mellom Kontrollutvalget, revisor og TrIK. Møtet 

gjennomføres digitalt. 

l)Neste styremøte gjennomføres i Flatanger. Her møter man ordfører, kommune, idrettsråd og 

idrettslag. 

m)Høring «Anlegg av regional betydning innenfor naturlige aktivitets- og anleggsfellesskap» er 

da gjennomført. Resultatene og planer for videre arbeide vil legges frem for styrebehandling i 

neste styremøte. 

  

Referat og orienteringssaker tatt til etterretning. 

 

 

Sak 54/2024-2026 Budsjett 2025 

Saksvedlegg 

a)Forslag til budsjett 2025 

b) Budsjettkommentarer 

 

 

Saksfremlegg 

Forslag til budsjett for 2025 med budsjettkommentarer er vedlagt innkallingen. Forslaget vil 

bli gjennomgått i møtet 

 

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak 

Fremlagte forslag til budsjett for 2025 godkjennes 

 

 
Vedtak: 

Som innstilling 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 55/2024-2026 Høring-Idrettens nasjonale tiltaksplan mot økonomiske barrierer 

Saksvedlegg 

a)Utkast Idrettens nasjonale tiltaksplan mot økonomiske barrierer 

b)Svarskjema i forbindelse med høringen 

 

Saksfremstilling 

Idrettstinget 2023 vedtok følgende i sak 18.19:   

• Idrettsstyret bes, på fritt grunnlag, utarbeide en nasjonal tiltaksplan mot økonomiske 

barrierer. Planen skal legges frem for diskusjon på Ledermøtet i 2024, og fremmes for 

vedtak til Idrettstinget i 2025  

• Det skal så raskt som mulig iverksettes en oppdatert kartlegging av de største 

kostnadsdriverne i norsk idrett 

• Idrettsstyret bes å sikre at er idretten for alle, og er en arena for inkludering og 

forebygging av utenforskap pga. de økonomiske barrierer 

  

Vedlagt (vedlegg a)ligger utkast til “Idrettens nasjonale tiltaksplan mot økonomiske 

barrierer”. Det er gitt en innspills frist til fredag 28. februar 2025:  

Innspillene som kommer inn vil ligge til grunn for endelig forslag som behandles av 

idrettsstyret. Tiltaksplanen vil bli fremmet for vedtak under idrettstinget i mai 2025. 

  

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak 

Forslag til tiltaksplan støttes med de innspill og kommentarer som fremkom i forbindelse med 

behandlingen av saken. 

 

 

 
Vedtak: 

Styret er generelt enige i de fleste tiltakspunkter som planen foreslår, men opplever planen for 

lite konkret og forpliktende. 

Det utferdiges et Innspilldokument som konkretiserer konklusjonen fra styret behandling av 

saken. 

 

 

 

Sak 56/2024-2026 Verdal Klatreklubb – forvaltning av midler ifb avvikling 

Saksvedlegg 

a)Kopi av årsmøteprotokoll 

b)Kopi av svar fra Verdal IR 

 

Saksfremlegg 

Verdal Klatreklubb er nedlagt i.h.t. enstemmig vedtak på årsmøte 07.01.25. Kopi av 

årsmøteprotokollen er vedlagt.  Nedleggingsprosessen er gjennomført i.h.t. fastsatte lover og 

retningslinjer, og nødvendige dokumenter er oversendt idrettskretsen. Norges Klatreforbund 

har i E-post bekreftet at laget kan nedlegges. Laget har i.f.m. nedleggelsen avsluttet sin 

bankkonto og overført kr. 222.018,40 til Trøndelag idrettskrets som i.h.t. delegert fullmakt fra 

Idrettsstyret skal forvaltes av idrettskretsen.  

 

Idrettskretsens retningslinjer for forvaltning av slike midler er i.h.t. til et styrevedtak i sak 

77/2018-2020 slik: 



Følgende prinsipper legges til grunn for fordeling av aktiva i idrettslag som oppløses/opphøre 

i Trøndelag Idrettskrets: 

1. 

Administrasjonen gis fullmakt til å vedta fordeling av aktiva inntil kr.50.000,-. Fordeling av 

verdier større enn dette vedtas av idrettskretsstyret. 

 

 

2. 

Midlene fordeles etter følgende kriterier: 

• Midlene overføres et aktivitetsmiljø tilsvarende det aktivitetsmiljøet som har skapt 

verdiene 

• Midlene overføres primært et lokalt aktivitetsmiljø (idrettslag) som geografisk er 

lokalisert så nært det idrettslaget som opphører som mulig 

• Eventuelle ønsker/anbefalinger fra det idrettslaget som opphører vil bli vektlagt. 

 

I henhold til protokollen fra årsmøtet så ønsker klubben at de økonomiske midlene som 

klubben har ved avviklingen på totalt kr. 222.018,40 skal overføres Verdal IR for at midlene 

skal komme den lokale idretten til gode. 

 

En eventuell overføring av midlene til idrettsrådet ligger i grenseland for prinsippene for 

forvaltning av slike midler. En overføring til et idrettsråd har ikke blitt gjort tidligere. Verdal 

IR er derfor bedt om en kort redegjørelse for hvordan de vil forvalte disse midlene dersom de 

eventuelt skulle bli overført til dem. Kopi av idrettsrådets svar er vedlagt innkallingen. 

 

Det finnes tre aktive klatreklubber som ligger i geografisk nærhet til Verdal Klatreklubb. 

Dette er Håmmår’n Fjellsportklubb i Levanger, Frosta Klatreklubb og Steinkjer Klatreklubb. 

Verdal Klatreklubb har ifølge muntlige signaler fra siste styreleder hatt lite samarbeid med 

disse.       

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak 

Med henvising til klubbens ønske og begrunnelsen om at midlene skal komme den lokale 

idretten til gode overføres kr. 222.018,40 til Verdal Idrettsråd. Overføringen forutsetter at 

midlene fordeles videre til idrettslagene i Verdal i.h.t. den ordningen som fremgår av 

idrettsrådets svar. 

 

 

 
Vedtak: 

Som innstilling 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 57/2024-2026 Program Ledermøte 2025 

Saksvedlegg 

a)Forslag program 

 

Saksfremlegg 

Viser til sak 51/2024-2026.  

Ledermøte i TrIK arrangeres de årene de ikke arrangeres idrettskretsting.  

 

Møte er berammet til mandag 28. april kl 17.00-20.00. Dette foreslås blir avholdt som et 

hybrid møte. Dette vil si at man har mulighet å både delta fysisk og digitalt(Teams). 

 

Møtet avholdes på Scandic Hell. 

 

Styret vil her rapportere status ved «halvgått» løp og i tillegg si litt om hva som ventes i 

gjenstående tingperiode.  

 

 

Det vil bli lagt opp til mulighet for gruppearbeid/diskusjoner også hvor kombinasjon fysisk og 

digital deltagelse vil kunne ivaretas. 

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak 

Forslag til program vedtas med de innspill som kom i forbindelse med behandlingen av saken. 
 

 

 

 
Vedtak: 

Som innstilling 

 


